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Interpelacja dotycząca obniżenia stawek czynszów dla rzemieślników 

działających w lokalach należących do gminy Lublin 

Zwracam się z prośbą o rozważenie możliwości obniżenia czynszów rzemieślnikom 

działającym w lokalach znajdujących się w zasobach gminy Lublin o 50% w stosunku do opiat 

uiszczanych przez nich w roku ubiegłym. 

Sytuacja wywołana pandemią tudzież rosnącą inflacją, uderzyła w zdecydowaną większość 

przedsiębiorców, jednak szczególnie dotkliwie odbiła się na osobach prowadzących jednoosobową 

działalność rzemieślniczą, zmniejszając liczbę ich klientów i prowadzonych przez nich usług. Część 

z nich, wobec zaistniałych okoliczności, zmuszona została do zaprzestania działalności, inni na 

skutek czynników epidemiczno-ekonomicznych, rozważa taki scenariusz. 

Pragnę zauważyć, że analizując sytuację tej grupy zawodowej, mamy do czymema z 

zawodami ginącymi takimi jak czapkarz, kaletnik, pozłotnik, których odtworzenie w miejskim 

krwiobiegu, już dziś stanowi potężny problem. Jestem przekonany, że bez zastosowania gminnych 

działań pomocowych, część z nich niestety na trwale zniknie z lokalnego rynku. 

W związku z powyższym jednym z zasadnych rozwiązań wspomagających byłoby 

obniżenie stawek czynszowych o połowę w stosunku do rzemieślników, którzy od lat prowadzą 

swoją działalność użytkując lokale należące do zasobów gminy. 

Proszę o priorytetowe zajęcie się przedstawioną przeze mnie kwestią. 

Z wyrazami szacunku 


